
Veckans regelnöt v. 30 2024  

Ja eller Nej-frågan 
Om du har markerat, lyft och återplacerat din boll på green, ska du då spela bollen 
som den ligger, om vinden får den att flytta sig?  
 
   

Markören signerar scorekort efter att ha blundat för spelarens regelbrott  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Lilly står med en del av högerfoten på en belagd väg när hon spelar en droppad boll, 
efter att ha tagit lättnad utan plikt för att bollen låg på vägen. Spelaren lägger inte 
märke till detta och markören låter bli att påtala det inträffade, trots att han är 
medveten om att Lilly skulle ha gjort en ny droppning. Efter avslutad rond signerar 
markören Lillys scorekort, utan att lägga till någon plikt för det inträffade på det 
aktuella hålet. Lilly lämnar sedan in scorekortet efter att själv ha signerat detta. 
Tävlingsledningen får sedan före prisutdelningen reda på vad som hänt. 
Vilket beslut ska tävlingsledningen fatta?  

A Markören får ingen plikt, men Lilly påförs två slags plikt på det aktuella hålet.    
B Både Lilly och markören får två slags plikt på det aktuella hålet.    
C Markören diskvalificeras och Lilly påförs två slags plikt på det aktuella hålet.     
D Markören diskvalificeras och Lilly påförs fyra slags plikt på det aktuella hålet.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).       

 

 



Veckans regelnöt v. 30 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan  
Om du har markerat, lyft och återplacerat din boll på green, ska du då spela bollen 
som den ligger, om vinden får den att flytta sig?  
Nej, du måste återplacera den. Visserligen var det en naturkraft som fick bollen att 
flytta sig, men det var på green och bollen var återplacerad. R 9.3 och R 13.1   

Markören signerar scorekort efter att ha blundat för spelarens regelbrott  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Lilly står med en del av högerfoten på en belagd väg när hon spelar en droppad boll, 
efter att ha tagit lättnad utan plikt för att bollen låg på vägen. Spelaren lägger inte 
märke till detta och markören låter bli att påtala det inträffade, trots att han är 
medveten om att Lilly skulle ha gjort en ny droppning. Efter avslutad rond signerar 
markören Lillys scorekort, utan att lägga till någon plikt för det inträffade på det 
aktuella hålet. Lilly lämnar sedan in scorekortet efter att själv ha signerat detta. 
Tävlingsledningen får sedan före prisutdelningen reda på vad som hänt. 
Vilket beslut ska tävlingsledningen fatta?  

A Markören får ingen plikt, men Lilly påförs två slags plikt på det aktuella hålet.    
B Både Lilly och markören får två slags plikt på det aktuella hålet.    
C Markören diskvalificeras och Lilly påförs två slags plikt på det aktuella hålet.     
D Markören diskvalificeras och Lilly påförs fyra slags plikt på det aktuella hålet.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).       

Till att börja har Lilly rätt till lättnad utan plikt, eftersom bollen låg på den belagda 
vägen och denna räknas som ett fast tillverkat föremål. R 16.1  
Eftersom Lilly inte tog fullständig lättnad, spelade hon från fel plats, vilket skulle givit 
två slags plikt. R 14.7  
Nu var inte Lilly medveten om sitt regelbrott, men markören skulle ha informerat om 
detta och då om möjligt före slaget. Eftersom markören inte tar med plikten i scoren, 
så signerar han avsiktligt ett felaktigt scorekort, varför han blir diskvalificerad för att 
ha begått ett allvarligt uppförandebrott. R 3.3 och R 1.2  
Eftersom Lilly inte kände till regelbrottet vid scorekortets inlämnande, ska 
tävlingsledningen på Lillys scorekort lägga till två slags plikt på det aktuella hålet. 
Hon får ingen ytterligare plikt, trots att hon lämnade in ett scorekort med för låg 
score på ett av hålen. R 3.3  

Svarsalternativ C   

 


